
1. Το σύμφωνο « σ » μπροστά από το γράμμα « δ » 

προφέρεται πάντα /z/.

Κι αυτό είτε είναι στην αρχή μιας λέξης είτε στη μέση.

ΣΔΟΕ  /'z≤oe/

εισδύω  /iz'≤io/

2. Το τελικό « ς », πριν από λέξη που αρχίζει με το γράμμα « δ », 

προφέρεται ως εξής:

2α Όταν η επόμενη συλλαβή είναι ανοιχτόφωνη /≤e/ /≤E/ /≤i/, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 

τρεις δεκάδες  /triz≤e'kA≤es/

τους δαίμονες /tuz'≤EmOnes/

τους δείκτες  /tuz'≤iktes/

2β Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τα ημικλειστόφωνα φωνήεντα /a/ /O/, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 

εγώ τους δανείζω  /eVotuz≤a'nizo/

τις δοκιμάζω  /tiz≤Oki'mAzo/

2γ Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τους κλειστόφωνους φθόγγους /u/ /A/ /o/, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 

της δουλειάς  /tiz≤u'ljAs/

της Δάφνης  /tiz'≤Afnis/

τρεις διάσημοι  /triz'≤jAsimi/

της δόξας  /tiz'≤oksas/

2δ Όταν το δ ακολουθείται από το σύμφωνο ρ, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 

τους δράκους  /tuz'≤rAkus/

τρεις δραχμές  /triz≤rax'mEs/

στους δρόμους  /stuz'≤romus/

της δρυός  /tiz≤ri'os/


